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Tillkännagivande av justerat protokoll 

Justeringen har tillkännagivits på Lapplands kommunalförbunds anslagstavla. 

Organ: Gymnasienämnden 

Protokoll från sammanträde: 2022-03-30 

Datum för sista e-justeringsdag: 2022-04-08 

Datum då tillkännagivandet publiceras: 2022-04-11 

Datum då publiceringen av tillkännagivandet upphör: 2022-05-03 

Förvaring av protokollet: Lapplands Gymnasium Gällivare 
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§ 20  Sammanträdets öppnande 
  Ordförande Roger Suup (S) förklarar gymnasienämnden för öppnat. 

 

 

 

 

 

§ 21  Val av två justerare samt tid för justering av protokoll 
 

Ärendebeskrivning 
Ordförande Roger Suup (S) ställer frågan om val av två justerare samt tid för justering. 

 

 

Förslag till beslut 
Mötet föreslår att justering sker elektroniskt senast den 8 april 2022 och att Martti Kivimäki 

(SJVP) och Martin Zingmark (FS) väljs som justerare.  

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt förslag. 

 

 

Gymnasienämnden beslutar 
att välja Martti Kivimäki (SJVP) och Martin Zingmark (FS) till justerare.  

att protokollet justeras elektroniskt senast den 8 april 2022. 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TeamEngine E-Signing

TeamEngine Document E-Sign ID: 223B7779-D0F7-4E9D-B32A-D9C169ED246A. Page 4 of 34.



Gymnasienämnden 2022-03-30 
 
        

  

Sida 5 av 33 
 

§ 22  Förslag till dagordning 
 

Ärendebeskrivning 
Dagordningen är utskickad i samband med kallelsen till sammanträdet. Ordförande ställer 

frågan om dagordning kan godkännas. 
 

Tillägg 

Tillägg önskas under § 40 Övriga frågor samt tillägg av nytt ärende och flytt av ärende. 

 
§ 40 Övriga frågor 

a) Avsaknad av förråd, aula/samlingssal och idrottslokal för Lapplands Gymnasium Gällivare 

– gymnasiechef Marianne Stöckel 

b) Gemensamt antagningskansli för Norrbotten och Västerbotten – Roger Suup (S) 

c) Beredskap i våra verksamheter vid hot – Martin Zingmark (FS) 

 

Nytt ärende 

§ 41 Revisionsrapport Grundläggande granskning av Gymnasienämnden 2021 

 

Flytt av ärende 

§ 41 Avslutning flyttas till § 42. 

 

 

Underlag 
1. Dagordning 2022-03-30 med bilaga till §§ 23, 26 – 27, 34, 37, 39 och 41 

 

 

Förslag till beslut 
att mötet godkänner dagordningen med föreslagna tillägg under § 40 Övriga frågor samt nytt 

ärende § 41 Revisionsrapport Grundläggande granskning av Gymnasienämnden 2021 och flytt 

av ärende Avslutning till § 42. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt förslag. 

 

 

Gymnasienämnden beslutar  
att mötet godkänner dagordningen med föreslagna tillägg under § 40 Övriga frågor samt nytt 

ärende § 41 Revisionsrapport Grundläggande granskning av Gymnasienämnden 2021 och flytt 

av ärende Avslutning till § 42. 
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§ 23 Ekonomisk rapport, januari - februari 2022 
 

Ärendebeskrivning 
För att förstärka den interna kontrollen över Lapplands Gymnasiums budget sker en 

ekonomisk uppföljning vid varje nämndssammanträde på enhetsnivå. 

 

Controller Malin Hörnström ger gymnasienämnden en ekonomisk rapport för perioden 1 

januari – 28 februari 2022. Det blev totalt ett negativt resultat på -66 tkr. 

 

 

Enhetsvis 

  

Ekonomisk rapport jan – feb 2022 (exkl. IKE) 

 

LG Gällivare Budgeterat (tkr) Avvikelse (tkr) 

Intäkter -1 830 -1 665 

Personal 9 590 168 

Övriga kostnader 1 801 -82 

Totalt 9 571 -1 579 

 

  

Ekonomisk rapport jan – feb 2022 (exkl. IKE) 

 

LG Jokkmokk Budgeterat (tkr) Avvikelse (tkr) 

Intäkter -166 -147 

Personal 2 096 -21 

Övriga kostnader 351 229 

Totalt 2 282 61 

 

 

  

Ekonomisk rapport jan – feb 2022 (exkl. IKE) 

 

LG Kiruna Budgeterat (tkr) Avvikelse (tkr) 

Intäkter -662 -605 

Personal 11 383 33 

Övriga kostnader 1 530 367 

Totalt 12 251 -205 

 

 

  

Ekonomisk rapport jan – feb 2022 (exkl. IKE) 

 

LG Pajala Budgeterat (tkr) Avvikelse (tkr) 

Intäkter -139 -139 

Personal 2 579 -87 

Övriga kostnader 387 195 

Totalt 2 827 -31 
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Resultat verksamheterna Lapplands Gymnasium (LG) 

 

  

Ekonomisk rapport jan – feb 2022 (exkl. IKE) 

 

Hela LG Budgeterat (tkr) Avvikelse (tkr) 

Intäkter -2 788 -2 556 

Personal 25 648 93 

Övriga kostnader 4 069 709 

Totalt 26 929 -1 754 

 

 

  

Interkommunala intäkter och kostnader (IKE) 

jan – feb 2022 (tkr) 

 

Hela LG Budgeterat (tkr) Avvikelse (tkr) 

LG Gällivare 500 -517 

LG Jokkmokk 400 66 

LG Kiruna 1 467 307 

LG Pajala 817 309 

LG totalt 3 183 165 

 

 

  

     Rektorer/chefer Lapplands Gymnasium 

     jan – feb 2022 (tkr) 

 

Hela LG Budgeterat (tkr) Avvikelse (tkr) 

LG Gällivare 590 -6 

LG Jokkmokk 132 3 

LG Kiruna 725 -12 

LG Pajala 153 -118 

LG rektorer totalt 1 599 -132 

 

 

Hela LG 

totalt  

Avvikelse jan – 

feb 2022 (tkr) 

Avvikelse 

enheterna 
-1 753 167 

Avvikelse IKE 165 288 

Avvikelse 

rektorer/chefer 
-132 121 

Avvikelse LG 

Centralt 
1 653 684 

Total -66 316 

 

 

 

Sammanfattningsvis blev det sammantagna resultatet för Lapplands Gymnasium under 

perioden januari – februari 2022, -66 tkr inklusive de centrala kostnaderna. IKE och de 

centrala posterna visar ett positivt resultat medan enheterna och rektorer/chefer visar ett 

TeamEngine E-Signing

TeamEngine Document E-Sign ID: 223B7779-D0F7-4E9D-B32A-D9C169ED246A. Page 7 of 34.



Gymnasienämnden 2022-03-30 
 
        

  

Sida 8 av 33 
 

negativt resultat. Korrigeringar kommer att ske mellan posterna då felbokningar har 

gjorts. Den centrala postens positiva resultat kommer att minska och korrigeras med 

cirka 1 051 tkr till posterna enheterna och rektorer/chefer. 

 

Avvikelse enheterna 

Det negativa resultatet för enheterna beror främst på att statsbidrag från Skolverket inte har 

kommit än, -2,6 mkr. Personalkostnader och övriga kostnader visar ett positivt resultat vilket 

minskar avvikelsen något. Det positiva resultatet för dessa poster beror främst på vakanta 

platser och ett lägre inköp av verksamheterna än budgeterat för perioden januari – februari. 

Inköp brukar vara något högre på hösten vid start av nytt läsår. 

 

IKE 

Sammantaget för de interkommunala intäkterna och kostnaderna (IKE) är positivt, 165 tkr. 

Både kostnader och intäkter är lägre än budgeterat för perioden. Detta beror på att de flesta 

fakturor skickas ut till andra kommuner samt kommer till Lapplands Gymnasium under mars 

månad. 

 

Avvikelse rektorer/chefer 

På Lapplands Gymnasium Pajala har lön bokats mot fel kostnadsställe och kommer att 

korrigeras.  

 

Gymnasienämnden diskuterar kring kostnader för yrkesprogrammen gällande virke, bränsle 

och annat material som har ökat i pris och befaras öka än mer under året samt hur Lapplands 

kommunalförbunds gemensamma prislappsmodell påverkas av detta.  

 

Underlag 

1. Bilaga 1. Budgetuppföljning Lapplands Gymnasium 1 januari – 28 februari 2022 

 

 

Förslag till beslut 
att förvaltningen får i uppdrag att bevaka utvecklingen av kostnaderna för yrkesprogrammen. 

att förvaltningen får i uppdrag att ge förslag på möjligheter till att samordna mellan skolorna 

och med andra aktörer gällande inköp och lagerförvaring av material till yrkesprogrammen.  

att tacka förvaltningen för redovisningen och lägga den med godkännande till handlingarna. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt förslag. 

 
 

Gymnasienämnden beslutar 
att förvaltningen får i uppdrag att bevaka utvecklingen av kostnaderna för yrkesprogrammen. 

att förvaltningen får i uppdrag att ge förslag på möjligheter till att samordna mellan skolorna 

och med andra aktörer gällande inköp och lagerförvaring av material till yrkesprogrammen.  

att tacka förvaltningen för redovisningen och lägga den med godkännande till handlingarna. 

 

 

 

 

 

 

 

 

TeamEngine E-Signing

TeamEngine Document E-Sign ID: 223B7779-D0F7-4E9D-B32A-D9C169ED246A. Page 8 of 34.



Gymnasienämnden 2022-03-30 
 
        

  

Sida 9 av 33 
 

§ 24  LG Gällivare 1 och 3 samt LG Kiruna 1, förklaringar till underskott  

         2021 
 

Ärendebeskrivning 
Ärendet utgår från dagens sammanträde då tid inte har funnits till att bereda färdigt ärendet 

inför sammanträdet. Ärendet återupptas vid gymnasienämndens sammanträde den 18 maj 2022. 

 

Underlag 

1.  
 

 

Förslag till beslut 
att ärendet återupptas vid gymnasienämndens sammanträde den 18 maj 2022 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt förslag. 

 
 

Gymnasienämnden beslutar 
att ärendet återupptas vid gymnasienämndens sammanträde den 18 maj 2022 
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§ 25  Budgetram 2021 respektive 2022 enhet 3 Gällivare 
 

Ärendebeskrivning 
Ärendet utgår från dagens sammanträde då tid inte har funnits till att bereda färdigt ärendet 

inför sammanträdet. Ärendet återupptas vid gymnasienämndens sammanträde den 18 maj 2022. 

 

Underlag 
1.  

 

 

Förslag till beslut 
att ärendet återupptas vid gymnasienämndens sammanträde den 18 maj 2022 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt förslag. 

 

 

Gymnasienämnden beslutar 
att ärendet återupptas vid gymnasienämndens sammanträde den 18 maj 2022 
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§ 26  Måluppfyllelse jämfört med nationell statistik 
 

Ärendebeskrivning 
I gymnasienämndens årscykel finns fasta ärenden som ska behandlas av nämnden under 

bestämda tider på året och dit hör bland annat Måluppfyllelse jämförd med nationell statistik. 

Statistik gällande Lapplands Gymnasiums elever ska jämföras med rikets elever och en 

sammanställning ska redovisas för gymnasienämnden.  

Den nationella statistiken redovisas årligen på Skolverkets hemsida under mars månad.  

 

Gymnasiechef Marianne Stöckel redovisar för gymnasienämnden en jämförelse mellan 

Lapplands Gymnasiums elever och rikets elevers genomsnittliga betygspoäng, skillnader 

mellan pojkar och flickors betyg samt antal elever som fått examensbevis och 

studiebevis. 

 

Sammanfattningsvis hade eleverna på Lapplands Gymnasium i juni 2021 högre 

genomsnittliga betygspoäng än riket i 11 av 16 program. I 3 av de 16 programmen hade 

eleverna lika betygspoäng som riket.  

Av de 11 yrkesprogram som finns inom Lapplands Gymnasium visar statistiken att 

Lapplands Gymnasium hade högre genomsnittlig betygspoäng i 8 av programmen än 

riket och i 2 av de 11 yrkesprogrammen var betygspoängen lika som i riket. 

Av de 5 högskoleförberedande programmen som finns inom Lapplands Gymnasium 

visar statistiken att Lapplands Gymnasium hade högre genomsnittlig betygspoäng i 3 av 

programmen än riket samt lika i ett av programmen.  

 

Flickorna hade generellt högre betygspoäng än pojkarna inom Lapplands Gymnasium. I 

jämförelse med riket så visar statistiken på samma trend.  

Flickorna inom Lapplands Gymnasium, samt pojkarna för sig, visade på högre 

genomsnittliga betygspoäng än riket. 

 

387 elever (92%) fick en gymnasieexamen inom Lapplands Gymnasium och 35 elever 

(8%) fick ett studiebevis.  

 

Trenden fortsätter med att Lapplands Gymnasium har en hög måluppfyllelse jämfört med 

riket samt inom organisationen sett till tidigare år. 

 

Underlag 
1. Bilaga 4. Måluppfyllelse jämförd med nationell statistik  

 

 

 Förslag till beslut 
att gymnasienämnden konstaterar att avseende måluppfyllelse levererar Lapplands Gymnasium 

bättre betygsresultat på 31 program uppdelat på flickor, pojkar respektive totalt, lika på 12 

program uppdelat på flickor, pojkar respektive totalt och sämre på 10 program uppdelat på 

flickor, pojkar respektive totalt jämfört med riket. 

att ge en eloge till verksamhetens medarbetare för den utmärkta måluppfyllelsen. 

 

 Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt förslag. 
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Gymnasienämnden beslutar 
att gymnasienämnden konstaterar att avseende måluppfyllelse levererar Lapplands Gymnasium 

bättre betygsresultat på 31 program uppdelat på flickor, pojkar respektive totalt, lika på 12 

program uppdelat på flickor, pojkar respektive totalt och sämre på 10 program uppdelat på 

flickor, pojkar respektive totalt jämfört med riket. 

att ge en eloge till verksamhetens medarbetare för den utmärkta måluppfyllelsen. 
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§ 27  Övergripande utvecklingsplan samt utvecklingsplaner/enheter 
 

Ärendebeskrivning 
I gymnasienämndens årscykel finns fasta ärenden som ska behandlas av nämnden under 

bestämda tider på året och dit hör bland annat ”Övergripande utvecklingsplan samt 

enheternas utvecklingsplaner”. 

Den Övergripande utvecklingsplanen är det verktyg som gymnasienämnden använder för 

att följa det systematiska kvalitetsarbetet på huvudmannanivå, i enlighet med direktiven i 

Skollagen 4 kap 3§. 

Verksamheten styrs i huvudsak av skollagstiftning och läroplan men även visioner och 

målbilder som ställs upp av huvudmannen. Dessa påverkar och styr skolutvecklingen. 

 

Lapplands Gymnasiums Övergripande utvecklingsplan för 2021 beskriver vilka visioner 

och målsättningar som ska prioriteras för att åstadkomma en skolutveckling för ett 

förbättrat elevresultat. Målbilderna har en långsiktig framåtskridande progression som 

årligen ska följas upp för att sedan användas till fortsatt utvecklingsarbete inom 

Lapplands Gymnasium. 

 

Biträdande gymnasiechef Inger Hieta ger gymnasienämnden en sammanfattande analys 

av ingångsvärdena inför året 2022 samt information om de utvecklingsområden som 

verksamheten vill utveckla/förbättra under 2022 och vilka metoder som kommer att 

användas för att nå målen. 

 

Sammanfattande analys av ingångsvärdena inför året 

2021 har varit ett år då enheterna har arbetat vidare med specifika utvecklingsområden 

för just enheterna. Gemensamt för hela organisationen har varit fortsatt satsning på 

digitalisering och fjärrundervisning där förstelärarna har hållit i arbetet, fortsatt arbete 

med det systematiska kvalitetsarbetet SKA) samt fortsatt satsning på det språk- och 

kunskapsutvecklande arbetssättet (SKUA). 

39 elever gjorde avbrott från sina studier jämfört med 62 elever året innan. Lapplands 

Gymnasium har sökt och fått klartecken att genomföra Sveriges Kommuner och 

Regioners (SKR) utvecklingsprogram Fullföljd utbildning i avsikt att förbättra elevers 

möjlighet att slutföra sin utbildning.  

Pandemin har haft en stor påverkan på undervisningen och den digitala kompetensen har 

fått prövas i skarpt läge vilket har fungerat bra med tanke på alla omständigheter. 

 

Utvecklingsområden 2022  

• Fullföljd utbildning (SKR) - för att få fler elever att fullfölja sin utbildning     

• Systematiskt kvalitetsarbete (SKA)    

• Implementering av nationelle digitaliseringsstrategier 

• Jämställdhet 

 

Metod 

• Kartläggning och nulägesanalys 

• Utvecklingsprogram i samarbete med SKR. 

• Förankring av årshjulet. 

• Kollegialt samarbete 

• Kollegialt lärande 

• Fortbildning 
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Underlag 
1. Övergripande utvecklingsplan 2022 Lapplands Gymnasium 

2. Utvecklingsplan 2022, Lapplands Gymnasium Gällivare, enhet 1 

3. Utvecklingsplan 2022, Lapplands Gymnasium Gällivare, enhet 2 

4. Utvecklingsplan 2022, Lapplands Gymnasium Gällivare, enhet 3 

5. Utvecklingsplan 2022, Lapplands Gymnasium Jokkmokk 

6. Utvecklingsplan 2022, Lapplands Gymnasium Kiruna, enhet 1 

7. Utvecklingsplan 2022, Lapplands Gymnasium Kiruna, enhet 3 

8. Utvecklingsplan 2022, Lapplands Gymnasium Pajala 

 
 

Förslag till beslut 
att förvaltningen får i uppdrag att fortsätta med insatser för att förfina, förbättra och fördjupa 

det systematiska kvalitetsarbetet. 

att godkänna den Övergripande utvecklingsplanen för 2022. 

att tacka förvaltningen för presentationen. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt förslag. 

 
 

Gymnasienämnden beslutar 
att förvaltningen får i uppdrag att fortsätta med insatser för att förfina, förbättra och fördjupa 

det systematiska kvalitetsarbetet. 

att godkänna den Övergripande utvecklingsplanen för 2022. 

att tacka förvaltningen för presentationen. 
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§ 28  Förstelärare – återkoppling samt statusrapport 
 

Ärendebeskrivning 
Vid gymnasienämndens arbetsutskotts sammanträde 2022-02-02 framkom önskemål om 

återkoppling av förstelärarnas uppdrag samt att återkopplingen även bör ske årligen. 

Gymnasiechef Marianne Stöckel informerade för gymnasienämnden 2022-02-16 om att 

en redovisning kommer att ske vid gymnasienämndens sammanträde den 30 mars 2022.  

 
Gymnasienämnden beslutade 2022-02-16 
att förvaltningen får i uppdrag att ge en återkoppling och statusrapport av förstelärarnas arbete 

vid gymnasienämndens sammanträde den 30 mars 2022. 

att förvaltningen får i uppdrag att årligen ge en återkoppling och statusrapport av förstelärarnas 

arbete. 

----  

 
Gymnasienämndens arbetsutskott diskuterade hur förstelärarnas redovisningar kan genomföras 

som till exempel genom att redovisa en lägesrapport på ett seminarium i september med 

nämnden. 

 

Gymnasienämndens arbetsutskott beslutade 2022-03-15 

att bjuda in några förstelärare till gymnasienämndens sammanträde i Kiruna den 30 mars 2022. 

----  

 

Gymnasielärare Mona Rosenfors och Bosse Karlsson från Lapplands Gymnasium Kiruna 

berättar om sina försteläraruppdrag. 

Mona Rosenfors uppdrag handlar om ett Språk och kunskapsutvecklande arbetssätt (SKUA). 

Det är ett arbetssätt som utgår ifrån språket som verktyg, dels för att lära sig det svenska 

språket men också för att lära sig det specifika språket som finns i de olika ämnena. Detta 

arbetssätt gynnar även alla elever med svenska som modersmål. 

 

Bosse Karlsson har tre uppdrag. Det första handlar om förebyggande arbete mot alkohol, 

narkotika, doping, tobak och spel om pengar (ANDTS). Det andra gäller arbete med sexualitet, 

samtycke och relationer (SSR) som är en del av de förändringar som gjort i skolans kursplaner 

och det tredje uppdraget är arbetet med att främja elevers närvaro och mående.  

 

Underlag 
1. Gymnasienämndens protokoll 2022-02-16, § 14 Förstelärare – uppföljning 

gymnasienämnd 2 

 

 

Förslag till beslut 
att förvaltningen får i uppdrag att planera och bjuda in förstelärarna till ett seminarium i 

september 2022. 

att tacka förstelärarna Mona Rosenfors och Bosse Karlsson för en intressant redovisning av 

deras försteläraruppdrag.  

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt förslag. 
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Gymnasienämnden beslutar 
att förvaltningen får i uppdrag att planera och bjuda in förstelärarna till ett seminarium i 

september 2022. 

att tacka förstelärarna Mona Rosenfors och Bosse Karlsson för en intressant redovisning av 

deras försteläraruppdrag.  
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§ 29  Prognos, elevantal de kommande 3 åren 
 

Ärendebeskrivning 
 

Biträdande gymnasiechef Inger Hieta redovisade för gymnasienämnden 2022-02-16 en 

jämförelse av det totala elevantalet på Lapplands Gymnasium mellan åren 2019 till 2022.  

 

 

 2019 2020 2021 2022 

LG Gällivare 558 518 554 531 

LG Jokkmokk 142 119 111 97 

LG Kiruna 792 726 713 707 

LG Pajala 147 148 150 145 

Elever totalt 1 639 1 511 1 528 1 480 

 

Elevantalet har totalt sett minskat under åren. Elevunderlaget på Lapplands Gymnasium Pajala 

har varit ganska konstant under de jämförbara åren.  

Lapplands Gymnasium har under tidigare år mottagit flyktingar vilket syns i statistiken med ett 

ganska högt elevantal under året 2019 än de senare åren. Märkbart är det för Lapplands 

Gymnasium Jokkmokk. 

 

Gymnasienämnden diskuterade om hur kommande års elevantal ser ut i medlemskommunerna. 

 
Gymnasienämnden beslutade 2022-02-16 
att förvaltningen får i uppdrag att ta fram prognos för de kommande tre årens elevantal från de 

fyra medlemskommunerna. 

----  

 

Biträdande gymnasiechef Inger Hieta informerar för gymnasienämnden om elevantalet i 

medlemskommunernas grundskolor läsåret 2021/2022. 

 

Ort Åk 9 Åk 8 Åk 7 

Gällivare kommun 163 143 139 

Malmens friskola 21 24 24 

Jokkmokk 39 31 40 

Kiruna 272 214 235 

Pajala 62 65 56 

Totalt 557 477 557 

 
Gymnasienämnden diskuterar kring flyktingbarnen från Ukraina och dess skolgång i Sverige 

och i vilken eventuell omfattning det kan bli inom Lapplands Gymnasium. 

 

 

Underlag 
1. Bilaga 6. Prognos elevantal de kommande tre åren Lapplands Gymnasium 

 

Förslag till beslut 
att tacka förvaltningen för informationen och lägga den med godkännande till handlingarna. 
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Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt förslag. 

 

Gymnasienämnden beslutar 
att tacka förvaltningen för informationen och lägga den med godkännande till handlingarna. 
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§ 30  Riksintag Lapplands Gymnasium Jokkmokk 
 

Ärendebeskrivning 
Vid gymnasienämndens sammanträde 2022-02-16 frågade ledamot Roland Boman (FJK) 

Jokkmokk om riksintaget på Lapplands Gymnasium Jokkmokk.  

 

Gymnasienämnden beslutade 2022-02-16 

att frågan om Riksintag Lapplands Gymnasium Jokkmokk av Roland Boman (FJK) tas upp vid 

gymnasienämndens sammanträde den 30 mars 2022. 

---- 

 

Vid Lapplands Gymnasium Jokkmokk finns två riksrekryterande inriktningar på El- och 

energiprogrammet samt det så kallade samiska programmet. Enligt beslut fattat av 

gymnasienämnden har särskilda insatser när det gäller marknadsföring gjorts inför 

valperioden. 

 

Gymnasiechef Marianne Stöckel informerar för gymnasienämnden om att hon har haft 

möte med Vattenfall, HR-chef och representanter från Sametinget i ärendet.  

Antagningsstatistiken till kommande läsår 2022/2023 visar att det är tre sökande till det 

samiska programmet, två av dem kommer från annan ort utanför Lapplands 

kommunalförbunds medlemskommuner. Till el- och energiprogrammet har tre elever 

sökt det som sitt förstahandsval. 

Filmer har gjorts och marknadsförs på Youtube. 

 

Underlag 
1. Gymnasienämndens protokoll 2022-02-16, § 18 Övriga frågor a) Riksintag Lapplands 

Gymnasium Jokkmokk 

 

 

Förslag till beslut 
att förvaltningen får i uppdrag att komplettera marknadsföringen med ett fysiskt utskick till 

målgruppen årskurs 9 i inlandskommunerna gällande det riksrekryterande samiska programmet 

och el- och energiprogrammet. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt förslag. 

 
 

Gymnasienämnden beslutar 
att förvaltningen får i uppdrag att komplettera marknadsföringen med ett fysiskt utskick till 

målgruppen årskurs 9 i inlandskommunerna gällande det riksrekryterande samiska programmet 

och el- och energiprogrammet. 
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§ 31  Digitaliseringens möjligheter, lägesrapport 
 

Ärendebeskrivning 
Vid gymnasienämndens sammanträde 2021-09-01, § 82 Övriga frågor e) lyfte 

ordförande Roger Suup (S) frågan om att inventera digitaliseringens möjligheter.  

 

I och med Coronapandemin har skolor fått ställa om och börja använda digitala verktyg i 

större utsträckning än tidigare i undervisningen. Erfarenheter från detta borde inventeras 

och nyttjas vidare inom verksamheten. 

Lapplands Gymnasiums rektor Eva Öhlund Westerberg gav exempel på det i sin 

presentation i ärendet §73 Skolledningen informerar – Lapplands Gymnasium Jokkmokk 

vid gymnasienämndens sammanträde 2021-09-01. 

 

Gymnasienämnden beslutade 2021-09-01 

att gymnasienämndens arbetsutskott får i uppdrag att diskutera vidare i fråga e) 

Inventera digitaliseringens möjligheter. 

----  

 

Gymnasienämnden diskuterade 2021-10-15 digitaliseringens möjligheter ur ett brett 

perspektiv som till exempel arbetsprocesser så väl administrativt som pedagogiskt men 

även uppföljning av förstelärares arbete kring ämnet och eventuella framtida projekt. 

 

Gymnasienämnden beslutade 2021-10-15 

att förvaltningen får i uppdrag att påbörja inventeringen av digitala möjligheter och återkomma 

med uppföljning och förslag på upplägg och ge en lägesrapport vid det andra 

gymnasienämndssammanträdet vårterminen 2022. 

att detta ärende § 94 Inventering av digitaliseringens möjligheter och ärende § 95 Utvärdering 

av erfarenheter och lärdomar med anledning av pandemin sammanförs till ett enda ärende. 

----  

 

Gymnasiechef Marianne Stöckel informerar för gymnasienämnden om att revisorerna 

har granskat gymnasieskolans digitalisering där syfte har varit att bedöma om 

gymnasienämnden säkerställer att det finns förutsättningar för en ändamålsenlig 

implementering av nationella digitaliseringsstrategin och de förändrade styrdokumenten 

och om den interna kontrollen är tillräcklig.  

 

Den sammanfattande revisionella bedömningen blev att: 

• Gymnasienämnden inte helt säkerställer att det finns förutsättningar för en 

ändamålsenlig implementering av den nationella digitaliseringsstrategin och de 

förändrade styrdokumenten. 

• Vi bedömer vidare att den interna kontrollen i allt väsentligt är tillräcklig. 

 

Följande rekommendationer är att: 

• Konkretisera i en handlingsplan de digitaliseringsåtgärder som behöver vidtas 

utifrån utvecklingsplanen för att möjliggöra en tydligare implementering samt 

uppföljning. 

• Säkerställa att tillgången till teknisk support blir mer likvärdig för samtliga 

gymnasieskolor. 

 

Vidare informerar gymnasiechef Marianne Stöckel om att en projektledare ska anställas 

för projektet Digitalt lärande 2.0. Samarbete kommer att ske tillsammans med 

förstelärare på varje ort. Projektet ska pågå i 3 år och kostnaden kommer att finansieras 

av medel från LKAB akademin. Anställningssamtal planeras till den 1 april 2022.  
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Underlag 
1. Gymnasienämndens protokoll 2021-09-01, § 82 Övriga frågor e) Inventera 

digitaliseringens möjligheter – Roger Suup (s) 

2. Gymnasienämndens protokoll 2021-10-15, § 94 Inventering av digitaliseringens 

möjligheter 

3. Revisionsrapport - Gymnasieskolans digitalisering, Pwc, januari 2022 

 

 

Förslag till beslut 
att gymnasienämnden följer upp digitaliseringens utveckling genom att lägga in det i årshjulet. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt förslag. 

 
 

Gymnasienämnden beslutar 
att gymnasienämnden följer upp digitaliseringens utveckling genom att lägga in det i årshjulet. 
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§ 32  Utvärdering av erfarenheter och lärdomar med anledning av  

         pandemin, lägesrapport 
 

Ärendebeskrivning 
Vid gymnasienämndens sammanträde 2021-09-01, § 82 Övriga frågor f) lyfte ordförande  

Roger Suup (s) frågan om att utvärdera erfarenheter och lärdomar med anledning av 

pandemin. 

 

Gymnasienämnden diskuterade att en utvärdering borde göras samt att 

gymnasienämndens arbetsutskott skulle kunna diskutera vidare i ämnet. 

 

Gymnasienämnden beslutade 2021-09-01 

att gymnasienämndens arbetsutskott får i uppdrag att diskutera vidare i fråga f) 

Utvärdering av erfarenheter och lärdomar med anledning av pandemin. 

----  

 

Gymnasienämndens arbetsutskott diskuterade 2021-09-29 om att ärendet Utvärdering av 

erfarenheter och lärdomar med anledning av pandemin ligger relativt nära föregående 

ärende Inventering av digitaliseringens möjligheter. Förvaltningen skulle därför kunna 

behandla dessa ärenden gemensamt. 

----  

 

Gymnasienämnden beslutade 2021-10-15 
att förvaltningen får i uppdrag att påbörja Utvärdering av erfarenheter och lärdomar med 

anledning av pandemin och återkomma med uppföljning och förslag på upplägg och lämna en 

lägesrapport vid det andra gymnasienämnds sammanträdet vårterminen 2022. 

att ärende § 94 Inventering av digitaliseringens möjligheter och detta ärende § 95 Utvärdering 

av erfarenheter och lärdomar med anledning av pandemin sammanförs till ett enda ärende. 

----  

 

Gymnasiechef Marianne Stöckel informerar gymnasienämnden om att ett arbete 

genomförs inom hela Lapplands kommunalförbund för att förbundet ska kunna fånga 

upp erfarenheter och lärdomar med anledning av pandemin. 

Diskussioner förs i arbetsgrupper under ledning av chef. Arbetet beräknas vara klart 

under vårterminen 2022. Materialet ska sammanställas av personalkonsulten i samråd 

med förbundschef. 

 

Underlag 
1. Gymnasienämndens protokoll 2021-09-01, § 82 Övriga frågor f) Utvärdering av 

erfarenheter och lärdomar med anledning av pandemin – Roger Suup (s) 

2. Gymnasienämndens arbetsutskotts protokoll 2021-09-29, § 88 Utvärdering av erfarenheter 

och lärdomar med anledning av pandemin 

3. Gymnasienämndens protokoll 2021-10-15, § 95 Utvärdering av erfarenheter och lärdomar 

med anledning av pandemin 

 

 

 Förslag till beslut 
att förvaltningen får i uppdrag att ge en ny lägesrapport gällande erfarenheter och lärdomar 

med anledning av pandemin i maj 2022. 

att tacka förvaltningen för lägesrapporten. 
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Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt förslag. 

 

 

Gymnasienämnden beslutar 
att förvaltningen får i uppdrag att ge en ny lägesrapport gällande erfarenheter och lärdomar 

med anledning av pandemin i maj 2022. 

att tacka förvaltningen för lägesrapporten. 
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§ 33  Rh-anpassad utbildning 
 

Ärendebeskrivning 
Specialpedagogiska skolmyndigheten (SPSM) har skickat ett mejl gällande betalning för 

utbildning för rörelsehindrade ungdomar (Rh-anpassad gymnasieutbildning). Utbildningen 

finns på fyra orter i Sverige. 

 

SPSM har i uppdrag att administrera ersättning till huvudmannen från hemkommunen för Rh-

anpassad gymnasieutbildning. Ersättningen avser kostnader för boende samt omvårdnad i 

boendet. På SPSM:s hemsida går det att läsa mer kring det. 

 

En ungdom i Lapplands kommunalförbunds område är skriven på ett sådant gymnasium. 

Förvaltningen tar upp frågan om vilken nämnd som skall stå för ersättning för boende samt 

omvårdnad i boendet. SPSM vill med sitt mejl stämma av om uppgifter stämmer. 

 

Gymnasienämnden beslutade 2021-10-15 

Att förvaltningen får i uppdrag att undersöka kostnaderna och fördelningen av dem gällande 

Rh-anpassad gymnasieutbildning. 

----  

 

Gymnasiechef Marianne Stöckel informerar om att hon har ställt frågan till alla skolchefer i 

Norrbotten om det är deras utbildningsnämnd som tar alla kostnader eller om de fördelas 

mellan utbildningsnämnd och socialnämnd eller om det sker på annat sätt. 

 

Svar har inkommit från skolcheferna i Gällivare, Jokkmokk, Kiruna och Luleå samt från 

gymnasiecheferna i Boden och Piteå. 

 

• I Gällivare, Jokkmokk och Kiruna har frågan ej varit aktuell så man inte har haft elev 

skriven på någon specialskola. 

• I Boden, Luleå och Piteå fördelas kostnaderna mellan socialnämnd och 

utbildningsnämnd. Alla kostnader som skulle ”belasta” skolan i normala fall, 

undervisning, assistent etcetera belastar utbildningsnämnden medan sådant som rör 

boende och omsorg i boendet och fritid belastar socialnämnden. 

 

Underlag 
1. Gymnasienämndens protokoll 2021-10-15, § 102 Rh-anpassad gymnasieutbildning 

 

 

 Förslag till beslut 
att hänvisa ärendet till Direktionen för vidare hantering. 

att föreslå Direktionen besluta att föreslå medlemskommunerna att fördela utbildnings- 

och boendekostnader gällande elever för Rh-anpassade gymnasieutbildningar mellan 

utbildningsnämnd och socialnämnd i respektive kommun. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt förslag. 

 

Gymnasienämnden beslutar 
att hänvisa ärendet till Direktionen för vidare hantering. 

att föreslå Direktionen besluta att föreslå medlemskommunerna att fördela utbildnings- 

och boendekostnader gällande elever för Rh-anpassade gymnasieutbildningar mellan 

utbildningsnämnd och socialnämnd i respektive kommun 
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§ 34  Antagningsstatistik 
 

Ärendebeskrivning 
I gymnasienämndens årscykel finns fasta ärenden som ska behandlas av nämnden under 

bestämda tider på året och dit hör bland annat ”Antagningsstatistik”. Förvaltningen ska 

redovisa hur elever sökt och antagits till utbildningar inom Lapplands Gymnasium. 

 

Gymnasiechef Marianne Stöckel informerar för gymnasienämnden om hur sökbilden ser ut till 

de olika programmen som finns till läsåret 2022/2023 inom Lapplands Gymnasium.  

Bland annat om: 

- Frisörprogrammet i Kiruna har bara en sökande men det går att samordna för den eleven 

genom att samläsa med de övriga årskurserna.  

- Lärlingsutbildningarna har fått fler sökande.  

- Fordons- och transportprogrammet i Pajala har tre sökande till de tre platserna som är i 

samarbete med företaget Kaunis Iron.  

- Vård- och omsorgsprogrammet har totalt 19 sökande och kommer att fortsätta som tidigare. 

- Barn- och fritidsprogrammet i Gällivare har tre sökande varav två har det som förstahandsval.  

- Försäljnings- och serviceprogrammet, som ersätter det nuvarande handelsprogrammet, har en 

sökande i Pajala och två sökande i Gällivare varav en har det som sitt förstahandsval. 

- Det samiska programmet i Jokkmokk har fem sökande elever varav tre har det som sitt 

förstahandsval. Två av de tre eleverna kommer från annan ort utanför Lapplands 

kommunalförbunds medlemskommuner. 

 

Underlag 
1. Antagningsstatistik för gymnasieprogram, Gällivare (2523) period 20221 

2. Antagningsstatistik för gymnasieprogram, Jokkmokk (2510) period 20221 

3. Antagningsstatistik för gymnasieprogram, Kiruna (2584) period 20221 

4. Antagningsstatistik för gymnasieprogram, Pajala (2521) period 20221 

 

 

 Förslag till beslut 
att ett nollintag görs på barn- och fritidsprogrammet på Lapplands Gymnasium Gällivare 

till läsåret 2022/2023 och att verksamheten arbetar med marknadsföringen av 

programmet till nästkommande läsår 2023/2024. 

att ett nollintag görs på försäljnings- och serviceprogrammet på Lapplands Gymnasium 

Gällivare och Lapplands Gymnasium Pajala till läsåret 2022/2023 och att verksamheten 

arbetar med marknadsföringen av programmet till nästkommande läsår 2023/2024. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt förslag. 

 

 

Gymnasienämnden beslutar 
att ett nollintag görs på barn- och fritidsprogrammet på Lapplands Gymnasium Gällivare 

till läsåret 2022/2023 och att verksamheten arbetar med marknadsföringen av 

programmet till nästkommande läsår 2023/2024. 

att ett nollintag görs på försäljnings- och serviceprogrammet på Lapplands Gymnasium 

Gällivare och Lapplands Gymnasium Pajala till läsåret 2022/2023 och att verksamheten 

arbetar med marknadsföringen av programmet till nästkommande läsår 2023/2024. 
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§ 35  Fråga från Gällivare Näringsliv 
 

Ärendebeskrivning 
Vice ordförande Karl-Erik Taivalsaari (V) ställde fråga vid gymnasienämndens 

arbetsutskotts sammanträde 2022-03-15 om det finns möjlighet att starta upp det fjärde 

året på teknikprogrammet. Gällivare Näringsliv har ställt frågan då behov finns för att 

kunna matcha den utveckling som kommer. I och med den positiva utvecklingen för 

industrin och dess omställning medför det en efterfrågan på arbetskraft och kompetens. 

Företagarna är i sin tur beredd på att ge praktikplatser.  

 

Gymnasienämndens arbetsutskott beslutade 

att föreslå gymnasienämnden besluta vid gymnasienämndens sammanträde den 30 mars att 

förvaltningen får i uppdrag att titta på förutsättningarna att starta upp ett fjärde år på 

teknikprogrammet. 

 

 

Underlag 
1. Gymnasienämndens arbetsutskotts protokoll 2022-03-15, § 40 Övriga frågor a) Fråga från 

Gällivare Näringsliv – Karl-Erik Taivalsaari (V) 

 

 

 Förslag till beslut 
att förvaltningen får i uppdrag att titta på förutsättningarna att starta upp ett fjärde år på 

teknikprogrammet. 

 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt förslag. 

 

 

Gymnasienämnden beslutar 
att förvaltningen får i uppdrag att titta på förutsättningarna att starta upp ett fjärde år på 

teknikprogrammet. 
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§ 36  Stads- och samhällsomvandling 
 

Ärendebeskrivning 
Information om stadsomvandlingen i Kiruna och samhällsomvandlingen i Gällivare är ett fast 

ärende som finns på dagordningen vid varje sammanträde. Detta beroende på att Lapplands 

Gymnasium är påverkad av den samhällsförändring som sker i båda kommunerna.  

 

Gällivare 

Karl-Erik Taivalsaari (V) informerar: 

 

-Multifunktionshuset 

11 april öppnas anbuden. En oro finns över byggkostnaderna och tillgången på material då 

världsläget och marknaden är osäker i dagsläget. 

 

- Den gröna omställningen 

Industrin omställning medför möjligheter för utveckling för andra näringar. 

 

Underlag 
1.  

 

 

 Förslag till beslut 
att tacka för informationen och lägga den till handlingarna. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt förslag. 

 

 

Gymnasienämnden beslutar 
att tacka för informationen och lägga den till handlingarna. 
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§ 37  Delegationsbeslut 
 

Ärendebeskrivning 
Vid sammanträden delges beslut gällande anställningar, tjänstledighet och personals egna 

uppsägningar som skolledning och gymnasiechef Marianne Stöckel tagit enligt 

delegationsordningen. 

 

Underlag 
1. Bilaga 9. Delegationsbeslut 

 

 

Förslag till beslut 
att tacka gymnasiechef Marianne Stöckel för informationen och med godkännande lägga den 

till handlingarna. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt förslag. 

 

 

Gymnasienämnden beslutar 
att tacka gymnasiechef Marianne Stöckel för informationen och med godkännande lägga den 

till handlingarna. 
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§ 38  Förvaltningens information 
 

Ärendebeskrivning 
Gymnasiechef  Marianne Stöckel informerar. 

 

- Sprickbildning på Hjalmar Lundbohmsskolan 

Möten genomförs fortlöpande med berörda aktörer som till exempel LKAB, Kiruna kommun 

och Kirunabostäder med anledning av den pågående sprickbildningen på Hjalmar 

Lundbohmsskolan. Frisörprogrammet måste flytta och Industriprogrammets teorilektioner har 

redan flyttat från sin tidigare teorisal till andra lokaler i skolan. Flytt till den nya 

gymnasieskolan sker under år 2023.  

Mätare har installerats på skolan som Thyréns kontrollerar. LKAB har anställt en 

projektledare som ska arbeta särskilt mot Lapplands Gymnasium Kiruna. Alla eventuella 

kostnader som blir på grund utav sprickbildningen kommer LKAB att ta. 

 

- Förberedelse med anledning av världsläget 

Gymnasiechef Marianne Stöckel och biträdande gymnasiechef Inger Hieta förbereder möte 

med Sveriges kommuner och Regioner (SKR), skolchefsnätverket och ekonomer från 

medlemskommunerna. Det beräknas komma flyktingar från Ukraina vilket medför efterfrågan 

på boende och skola. Lapplands kommunalförbund har utsett kontaktperson på varje skola för 

att arbeta med den frågan. Positivt är att Lapplands kommunalförbund har erfarenheter av 

liknande situation från flyktingvågen år 2015. 

Förbundschef Maj-Lis Ejderlöf kommer att kontakta medlemskommunernas kommunchefer 

för ett möte. 

 

- Vid gymnasienämndens sammanträde 2022-02-16, § 8 Övriga frågor, ställde ledamot Eva 

 Alriksson (M) frågan om varför det var nedsatt städning på vissa plan i Kunskapshuset.  

 Under den tidpunkten var Coronaspridningen stor och skolledningen bad om extra städning  

 på kontaktytor. Detta medförde att prioritering och en omfördelning  av städningen fick   

 göras då det inte fanns någon extra personal att sätta in.  

 

- Inkommet klagomål 

Det har inkommit ett klagomål gällande oro om att det förekommer citrusfrukter i 

Kunskapshuset då elev eventuellt har allergi. Ärendet utreds. 

 

Underlag 
1. Gymnasienämndens protokoll 2022-02-16, § 18 Övriga frågor c) Kunskapshuset – 

Lokalvård – Eva Alriksson (M) 

 

 

Förslag till beslut 
att tacka förvaltningen för informationen och lägga den till handlingarna. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt förslag. 

 
 

Gymnasienämnden beslutar 
att tacka förvaltningen för informationen och lägga den till handlingarna. 
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§ 39  Delgivningar 
 

Ärendebeskrivning 
Till dagens sammanträde finns tre delgivningar. 

 
- Sammanträdesprotokoll Kommunfullmäktige Kiruna 2022-02-28, § 3 Val av ny ledamot till  

  gymnasienämnden efter Håkan Sandström (SJVP) blev Martti Kivimäki (SJVP). 

- Revisionsrapport gymnasieskolans digitalisering, 2022-02-09.  

- Revisionsrapport grundläggande granskning gymnasienämnden 2021, 2022-03-09. 

 

 

Underlag 
1. Sammanträdesprotokoll Kommunfullmäktige Kiruna 2022-02-28, § 3 Val 

2. Revisionsrapport gymnasieskolans digitalisering, 2022-02-09. 

3. Revisionsrapport grundläggande granskning gymnasienämnden 2021, 2022-03-09. 

 

 

Förslag till beslut 
att lägga delgivningarna till handlingarna. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt förslag. 

 
 

Gymnasienämnden beslutar 
att lägga delgivningarna till handlingarna. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TeamEngine E-Signing

TeamEngine Document E-Sign ID: 223B7779-D0F7-4E9D-B32A-D9C169ED246A. Page 30 of 34.



Gymnasienämnden 2022-03-30 
 
        

  

Sida 31 av 33 
 

§ 40  Övriga frågor 
 

Ärendebeskrivning 
Mötet har möjlighet att lägga till frågor under denna punkt. 

 

a) Avsaknad av förråd, aula/samlingssal och idrottslokal för Lapplands 

Gymnasium Gällivare – gymnasiechef Marianne Stöckel 

I dagsläget finns det saker som orsakar problem i verksamheten på Lapplands 

Gymnasium Gällivare. Det gäller avsaknad av förråd att förvara material till 

yrkesprogrammen vilket genererar ökade kostnader, lokaler att göra nationella prov i 

samt oro kring tillgång till idrottslokaler då multifunktionshuset ej är färdigställt.  

 

b) Gemensamt antagningskansli för Norrbotten och Västerbotten – Roger Suup (S) 

2021-09-01 informerade gymnasiechef Marianne Stöckel om att förvaltningen hade 

fått ett mejl i juni från samordnare för skolchefsnätverket i Norrbottens Kommuner 

med en förfrågan om ett samarbete kring en antagningsorganisation. Fyrkantens 

gymnasiesamverkan har väckt frågan om att göra en utredning för att se om det är 

möjligt att få till en gemensam antagningsorganisation i Norrbotten och eventuellt 

tillsammans med Västerbotten.   

Ställning till detta har förvaltningen inte än tagit då olika frågor kvarstår som till 

exempel kostnader och huvudmannaskap. 

 

c) Beredskap i våra verksamheter vid hot – Martin Zingmark (FS) 

I media har det uppmärksammats händelser kring lärares död. Hur ser beredskapen ut 

inom Lapplands Gymnasium för att förhindra liknande händelser. 

Gymnasiechef Marianne Stöckel informerar om att det finns en krisplan men att 

arbetet med inrymning bör genomlysas mer. Det finns en app som heter Cosafe som 

många skolor använder sig av till detta ändamål. 

 

Underlag 
1.  

 

 

Förslag till beslut 
att förvaltningen får i uppdrag att ta fram en skrivelse till Gällivare kommun gällande frågor 

kring avsaknad av förråd, aula/samlingssal och idrottslokal för Lapplands Gymnasium 

Gällivare.  

att förvaltningen får i uppdrag att göra en genomlyssning av Lapplands Gymnasiums 

antagningskansli och återkomma med information kring den.  

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt förslag. 

 

 

Gymnasienämnden beslutar 
att förvaltningen får i uppdrag att ta fram en skrivelse till Gällivare kommun gällande frågor 

kring avsaknad av förråd, aula/samlingssal och idrottslokal för Lapplands Gymnasium 

Gällivare.  

att förvaltningen får i uppdrag att göra en genomlyssning av Lapplands Gymnasiums a 

ntagningskansli och återkomma med information kring den.  
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§ 41  Revisionsrapport – Grundläggande granskning av Gymnasienämnden  

         2021 
 

Ärendebeskrivning 
Revisorerna i Lapplands kommunalförbund har genomfört den årliga grundläggande 

granskningen av gymnasienämnden. Granskningens syfte har varit att ge förbundets revisorer 

ett underlag till uttalande i revisionsberättelse. 

 
Följande övergripande revisionsfråga har besvarats: 

• Har gymnasienämndens förvaltning skett på ett ändamålsenligt och från ekonomisk 

synpunkt tillfredsställande sätt samt med tillräcklig internkontroll? 

 

Granskningen har biträtts av sakkunniga från PwC. 

Revisorernas sammanfattade revisionella bedömning är att: 

• Nämnden kan i allt väsentligt säkerställa att dess förvaltning utförts på ett 

ändamålsenligt sätt under 2021. 

• Nämnden kan i allt väsentligt säkerställa att dess förvaltning skett på ett från 

ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt under 2021. 

• Nämnden kan i allt väsentligt säkerställa att den interna kontrollen hänförlig till 

nämndens förvaltning har varit tillräcklig under år 2021. 

 

Revisorerna har i sin granskning grönmarkerat och godkänt alla granskningsområden. 

 

Underlag 
1. Revisionsrapport – Grundläggande granskning Gymnasienämnden 2021, PwC 

 
 

Förslag till beslut 
att gymnasienämnden med stor glädje konstaterar att revisorerna gett grönt på samtliga 11 

granskningsiakttagelser och motsvarande grönt på samtliga 3 sammanfattande områden. 

 

Propositionsordning 
Ordförande ställer förslag till beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner 

ordförande att gymnasienämnden har beslutat enligt förslag. 

 
 

Gymnasienämnden beslutar 
att gymnasienämnden med stor glädje konstaterar att revisorerna gett grönt på samtliga 11 

granskningsiakttagelser och motsvarande grönt på samtliga 3 sammanfattande områden. 
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§ 42  Avslutning 
  Ordförande Roger Suup tackar för visat intresse och avslutar sammanträdet. 
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